

## **Пэрис Хилтон шокировала лондонцев отсутствием белья**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

Paris Hilton stunned Londoners on Monday by hitting the streets without a bra.

Wearing nothing but a black and pink tracksuit and a sheer white Paris Hilton Los Angeles T-shirt, the socialite's nipples were on display for all to see.

And, judging by her knowing smile, Hilton was well aware she was letting it all hang out.

A WENN paparazzo, who caught Hilton climbing out of a taxi in central London says, "She had her tracksuit top unzipped and hanging at her sides.

"She definitely wanted to make an impression."

## **Carla Bruni Nude Pic Snubbed By Charity**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

A children's charity has refused to accept £45,000 (\$90,000) raised from the auction of a nude picture of France's new First Lady Carla Bruni.

The black and white photograph - taken in 1993, during Carla's previous incarnation as a supermodel - was recently sold by Christie's in New York.

However, Swiss medic Dr Beat Richner believes that accepting the donation will embarrass families of children treated at his hospitals in Cambodia.

He said: "It would be seen as an insult. In Cambodia use of nudity is not understood as it is in the West.

"The idea behind this gift was to get publicity for the auction and the photographer. It was using us."

The cash will go to a research institute instead.

Carla wed 53-year-old French President, Nicolas Sarkozy, in February.

## **Madonna Concert To Be Broadcast Online**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

Madonna's return to live shows will be beamed around America on the internet. The pop superstar has confirmed she'll play a one-off show at New York's Roseland Ballroom on 30 April, and the gig will be broadcast live to U.S. viewers on MSN.com. The concert will be re-broadcast on 15 May for the rest of the world. Tickets for the show will not be pre-sold; customers of U.S. communications giant Verizon will be able to

## **Пэрис Хилтон шокировала лондонцев отсутствием белья**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

В прошлый понедельник Пэрис Хилтон (Paris Hilton) шокировала жителей Лондона, разгуливая по улицам без бюстгалтера. На светской львице были надеты черно-розовый спортивный костюм и белая футболка, сквозь которую явно просвечивались соски. Судя по загадочной улыбке Пэрис, она была осведомлена о том, что её грудь выставлена на всеобщее обозрение. Папарацци агентства WENN (World Entertainment News Network), сфотографировавший Хилтон в тот момент, когда она выходила из такси, высказал свое мнение: «Куртка спортивного костюма Пэрис была расстегнута сверху и распахнута. Она явно хотела «произвести впечатление»».

## **Благотворительная организация побреговала фотографиями обнаженной Карлы Бруни**

Детская благотворительная организация отказалась принять 45 тысяч фунтов стерлингов (90 тысяч долларов США), которые Карла Бруни (Carla Bruni), новая первая леди Франции, выручила на аукционе, продав с молотка свои фото в стиле ню.

Черно-белые фото, сделанные в 1993 году, когда Карла работала супермоделью, были недавно проданы на аукционе Кристи (Christie's) в Нью-Йорке. Доктор Бит Ричнер (Dr. Beat Richner) считает, что семьям детей, которые лечатся в его госпитале в Камбоджи, будет неловко принять эти деньги: «Этот жест выглядит как оскорбление. В Камбодже нагота воспринимается иначе, чем на Западе. Цель этого подарка – привлечь внимание к аукциону и к фотографу. Для этого хотят использовать нас».

Деньги было решено передать в исследовательский институт.

В феврале Карла Бруни вышла замуж за президента Франции Николя Саркози (Nicolas Sarkozy).

## **Концерт Мадонны (Madonna) будет транслироваться в интернете онлайн**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

Концертное шоу Мадонны будет транслироваться в интернете на американских сайтах.

Поп-королева подтвердила, что даст один концерт в Нью-Йоркском Roseland Ballroom 30 апреля, и это шоу будет транслироваться для американцев в режиме онлайн на сайте MSN.com. Повторная трансляция состоится 15 мая для жителей остальных стран.

compete for many of the tickets and other potentially lucky fans will need to line up outside the Roseland to receive tickets on a first come basis. The concert will mark the first time Madonna has performed songs from her hotly anticipated new album *Hard Candy*, which is released on 29 April.

#### **Джордж Клуни боится заводить детей**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

George Clooney may be ready to settle down with girlfriend Sarah Larson but the idea of kids still makes him "nervous," the actor has revealed. The *Leatherheads* actor says that Brad Pitt and Angelina Jolie's rampant offspring are enough to keep any thoughts of starting a family firmly in check.

#### **Бритни Спирс выпустит личный видео-дневник**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

Troubled pop star Britney Spears will release a series of personal video diaries on the internet, according to reports. The Toxic hitmaker has been documenting her turbulent life through video diaries over the last six-months, and is rumoured to be releasing the emotive footage through the web or on music channel MTV. According to British newspaper the Daily Mirror, the star lashes out at her family and friends in the videos, and criticises ex-lover R&B Justin Timberlake. A source tell the publication: "Britney's video diaries are the talk of the Tinseltown elite. If she does decide to go public with the footage, it'll be explosive. "Although some of it is really sad to watch, especially the parts where she is close to breakdown, others are dynamite." In 2005, the 26-year-old singer gave fan's an insight into her life in the MTV reality show *Chaotic*, which followed Spears' relationship and courtship with then husband Kevin Federline.

#### **Дэниел Крейг бросит кино ради театра**

[www.contactmusic.com](http://www.contactmusic.com)

**JAMES BOND** star **DANIEL CRAIG** has expressed a desire to return to his theatrical roots. The actor, who studied at London's Guildhall School of Music

Билеты на шоу не будут продаваться заранее; клиенты американского гиганта сотовой связи «Verizon» смогут выиграть большое количество билетов, остальным поклонникам поп-звезды придется отстоять очередь в кассы Roseland. На концерте Мадонна впервые исполнит песни, вошедшие в новый долгожданный альбом «*Hard Candy*», который выйдет 29 апреля.

#### **Джордж Клуни боится заводить детей**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

Джордж Клуни (George Clooney) признался, что возможно готов остепениться ради своей подруги Сары Ларсон (Sarah Larson), но мысли о детях пугают его.

Актер высказал свое мнение, что неистовый отпрыск Брэда Питта и Анджелины Джоли у кого угодно отобьет желание заводить семью. «Если мне вздумается окружить себя детьми, я всегда могу позвонить Брэду и Энджи и пригласить их погостить у меня... просто чтобы напомнить себе, почему я так счастлив БЕЗ детей», - заявил он. «Даже один ребенок, бегающий у меня на вилле, раздражает меня». Недавно Клуни признался, что подумывает о женитьбе «практически каждый день».

#### **Бритни Спирс выпустит личный видео-дневник**

[www.entertainmentwise.com](http://www.entertainmentwise.com)

Скандальная поп-звезда Бритни Спирс (Britney Spears) намерена опубликовать в интернете серию своих видео-дневников.

Бритни записывала подробности своей бурной жизни на видео в течение последних шести месяцев и, по слухам, собирается выложить эти скандальные записи в Интернет или выпустить в эфир на канале MTV. По данным британской газеты «Daily Mirror», звезда критикует свою семью, своих друзей и бывшего любовника Джастина Тимберлейка (Justin Timberlake): «Видео-дневники Бритни – это рассказ об элите Голливуда. Если она решит опубликовать записи, это будет подобно взрыву бомбы. Некоторые видео действительно грустно смотреть, особенно те, на которых Бритни подавлена, а некоторые производят эффект динамита. В 2005 году двадцатилетняя певица позволила поклонникам проникнуть в свою личную жизнь при помощи реалити-шоу «*Chaotic*», в котором были освещены взаимоотношения Бритни и ее мужа Кевина Федерлайна (Kevin Federline).

#### **Дэниел Крейг бросит кино ради театра**

[www.contactmusic.com](http://www.contactmusic.com)

Дэниэл Крейг (Daniel Craig), снявшийся в роли Джеймса Бонда, изъявил желание вернуться к своим «театральным корням». Он учился в

and Drama alongside [EWAN MCGREGOR](#) and JOSEPH FIENNES, made his acting debut in the Shakespearean play Troilus and Cressida at 16-years-old. Speaking to AOL Movies, he said: "My ideal would be to choose some new writing. "I have nothing against the classics, but new writing to me seems like it gives you a chance to try new stuff out, stuff no one's ever seen before. I think that makes for a much more exciting theatre experience." Meanwhile, the latest 007 told reporters at the premiere of his latest movie FLASHBACKS OF A FOOL - in which he plays a failed movie star - that he never worries about roles drying up. Showbizspy.com reports that Craig said: "It's part of the profession. Who knows what the future holds for me?" Daniel is currently filming the new JAMES BOND film QUANTUM OF SOLACE.

#### **JACKIE CHAN AND CHRIS TUCKER TO TEAM UP FOR FOURTH FILM**

[www.contactmusic.com](http://www.contactmusic.com)

ACKIE CHAN and CHRIS TUCKER are set to reunite for a new movie - but it will not be another RUSH HOUR film. The [comedian](#) and martial arts expert have starred together in three instalments of the RUSH HOUR series - which sees them playing two policemen. Speaking to MTV, Jackie said: "We've just agreed to do it. It's like two days ago when Chris Tucker called me. "We sat down and decided we want to do another movie. Not a 'Rush Hour' - something new. Now we're looking for the writer." He also stated that he is keen for things to move forward quickly as he felt frustrated by the long time lapses between the RUSH HOUR films. Previously, Chan admitted that he did not fully understand the humour behind the RUSH HOUR films, saying it was "too Americanised" on his blog. Chan will soon be hitting the big screen in [THE FORBIDDEN KINGDOM](#), which also stars [JET LI](#).

#### **Анна Курникова заявила, что никогда не выйдет замуж**

[www.people.com](http://www.people.com)

Tennis star Anna Kournikova raced to the finish line during a celebrity relay this weekend, but says Andy Roddick will definitely beat her to the altar. PEOPLE caught up with Kournikova at the First Annual Nautica South Beach Triathlon and asked about the [recent engagement](#) of swimsuit model Brooklyn Decker to tennis' Roddick. "They're really young, but I hope it works out," she said. And as for her own prospects with [boyfriend Enrique](#)

лондонской Школе музыки и драмы Гилдхолла (так же как и Эван Макгрегор (Ewan McGregor) и Джозеф Финнес (Joseph Fiennes)) и дебютировал в возрасте 16 лет в постановке «Троил и Крессида» Шекспира.

В своем интервью «AOL Movies» он заявил: «Я мечтаю найти подходящее новое произведение. Я ничего не имею против классиков, но новые произведения дают возможность открыть что-то новое, что-то, чего никто до тебя не видел». Последний «агент 007» признался на премьере фильма «Воспоминания дурака» (Flashback Of a Fool), в котором он играет актера-неудачника, что не боится остаться без роли: «Это часть моей профессии. Кто знает, что ждет меня в будущем?..»

В настоящее время Дэниэл снимается в новом фильме о Джеймсе Бонде «Квант милосердия», (Quantum of Solace).

#### **Джеки Чан и Крис Такер снова вместе, чтобы снять четвертый фильм**

[www.contactmusic.com](http://www.contactmusic.com)

Джеки Чан (Jackie Chan) и Крис Такер (Chris Tucker) собираются воссоединиться, чтобы снять новый фильм, но этот фильм не будет очередной частью «Часа пик» (Rush Hour). Мэтр комедий и мэтр боевиков снимались вместе в трех частях «Часа пик» в роли полицейских. В интервью на канале MTV Джеки Чан сказал: «Пару дней назад Крис позвонил мне, мы встретились и решили, что хотим снять другое кино, не такое как «Час пик» - что-то новое». В данный момент мы ищем сценариста». Также он заявил, что хочет все делать быстро, потому что ему не нравились долгие перерывы между съемками частей «Часа пик». Ранее Джеки признавался, что не вполне понимал юмор «Часа пик», называя его в своем блоге «слишком американизированным».

Вскоре Джеки Чана можно будет увидеть на большом экране в «Запретной королевстве», в котором также снимается Джет Ли (Jet Li).

#### **Анна Курникова заявила, что никогда не выйдет замуж**

[www.people.com](http://www.people.com)

Журналист журнала «People» встретил Анну Курникову на Первом Ежегодном Соревновании по триатлону Nautica South Beach и спросил её, что она думает о недавней помолвке модели Бруклин Декер (Brooklyn Decker) и теннисиста Энди Роддика (Andy Roddick). «Они очень молоды, но я надеюсь, что у них все получится», - ответила Анна. Что же касается её собственных отношений с её

[Iglesias](#)? "I'm never getting married," she said, adding, "Everything is good." Meanwhile, Kournikova may have run four miles as part of a women's relay team and come in first in the women's celebrity division for St Jude's Children's Hospital, but to her it wasn't "very much." "I just did the four-mile run," she said. "But I just was really doing my normal exercise that I normally do ... I exercise about an hour a day." Her regimen includes 30 minutes of weights and 45 minutes of cardio, she explained. "I love the feeling of sweating. I've been exercising my whole life so I really love it." Just don't count on her to stick to a diet either. "I don't like restricting certain groups or certain types of food. I think everything in moderation is really the best way to go. I try to eat as healthy as I can, which is not always possible," she said. "You know, I have my Burger King and McDonalds days, too."

другом Энрике Иглесиасом (Enrique Iglesias)?.. «Я никогда не выйду замуж», - ответила теннисистка. И добавила: «У нас все замечательно».

Курникова пробежала четыре мили в составе женской команды знаменитостей и пришла в числе первых. Но для нее это было «...ничего особенного. Я каждый день пробегаю четыре мили. Я тренируюсь примерно по часу в день». Каждый день она выполняет по 30 минут силовые упражнения и по 45 минут тренируется на кардиотренажерах. «Я люблю потеть. Я занимаюсь спортом всю жизнь и мне это действительно нравится», - признается Анна. Но соблюдать диету ее не заставишь! «Что касается еды, я терпеть не могу отказывать себе в чем-либо. Ем все понемногу. Я стараюсь употреблять здоровую пищу, но не всегда получается. Каждый день я съедаю по королевскому гамбургеру и перекусываю в «McDonalds»».